
 

Protokół obrad III Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Z dnia 27 czerwca 2011 r. 

 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

Porządek obrad : 

1. Zatwierdzenie protokołu obrad II Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

2. Przyjęcie wniosku Przewodniczącego Komisji Samorządu, Bezpieczeństwa i Ładu 

Publicznego w sprawie  upoważnienia  Przewodniczącego  Komisji Samorządu, 

Bezpieczeństwa i Ładu Publicznego, Radnego Jerzego Kreft do  przyjmowania 

wniosków od mieszkańców i Radnych Dzielnicy, uzgadniania z zarządcami 

nieruchomości, powiadamiania lub wnioskowania do odpowiednich służb, władz i 

zarządców w sprawie oznaczeń miejsc parkingowych, uzupełniania oznaczeń 

drogowych i instalacji ograniczników prędkości na terenie Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Podjęcie uchwały. 

3. Przyjęcie wniosków  Rady Dzielnicy Piecki-Migowo do Budżetu Miasta Gdańska na rok 

2012 przedstawionych przez Przewodniczącego Komisji Strategii i Budżetu. Podjęcie 

uchwały. 

4. Zmiana uchwały Rady Dzielnicy Piecki Migowo nr II/07/11 z dnia 07.06.2011r.  

w sprawie  przeznaczenia środków finansowych, uwzględniająca wnioski przedstawione 

przez Przewodniczącego Komisji Strategii i Budżetu. 

5. Przyjęcie wniosków do pisma Biura Rozwoju Gdańska nr BRG-ZUW-     /WJ/2011 w 

sprawie przystąpienia Rady Miasta Gdańska, uchwałą nr IX/103/11, do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru PIECKI  – 

DIABEŁKOWO, REJON UL. CZUBIŃSKIEGO, WILEŃSKIEJ I SUWALSKIEJ W 

MIEŚCIE GDAŃSKU [nr 1024]. Podjęcie uchwały. 

6. Przyjęcie ostatecznego kształtu Projektu Statutu Dzielnicy Piecki  – Migowo  poprzez 

głosowanie wniosków do bazowej wersji Projektu Statutu  Dzielnicy Piecki-Migowo 

zgłoszonych do Przewodniczącego Rady Dzielnicy dnia 26.06.2011r. Podjęcie uchwały. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 



 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Piotr Wysocki odczytuje protokół z obrad II Sesji Rady Dzielnicy Piecki-

Migowo. Naniesiono poprawki – zamiast „Daniela Szynszecka zbiera wszelkie wnioski i je 

rozpatruje…” wpisuje się „Daniela Szynszecka zbiera wszelkie wnioski w celu rozpatrzenia ich 

przez komisje „. Kolejną poprawką do statutu było uzupełnienie wymienionych wniosków do 

WPI. Poprawiony protokół znajduje się w załączniku. 

Zebrani radni głosują nad przyjęciem protokołu w danym kształcie. 17 osób zagłosowało za, 1 

wstrzymała się od głosu. 

 

Ad.2 

Odczytuje się wniosek Przewodniczącego Komisji Samorządu, Bezpieczeństwa i Ładu 

Publicznego w sprawie  upoważnienia  Przewodniczącego  Komisji Samorządu, 

Bezpieczeństwa i Ładu Publicznego, Radnego Jerzego Kreft do  przyjmowania wniosków od 

mieszkańców i Radnych Dzielnicy, uzgadniania z zarządcami nieruchomości, powiadamiania 

lub wnioskowania do odpowiednich służb, władz i zarządców w sprawie oznaczeń miejsc 

parkingowych, uzupełniania oznaczeń drogowych i instalacji ograniczników prędkości na 

terenie Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Treść uchwały paragraf 1 - „Przyjmowanie wniosków od mieszkańców i Radnych Dzielnicy, 

uzgodnienia z zarządcami nieruchomości, powiadamianie lub wnioskowanie do odpowiednich 

służb, władz i zarządców, Rada Dzielnicy Piecki-Migowo wyznacza i upoważnia 

Przewodniczącego Komisji Samorządu, Bezpieczeństwa i Ładu Publicznego, Radnego 

Jerzego Kreft” zostaje zmieniony na 
 „Rada Dzielnicy Piecki-Migowo wyznacza i upoważnia Przewodniczącego Komisji 

Samorządu, Bezpieczeństwa i Ładu Publicznego, Radnego Jerzego Kreft  do 

przyjmowania wniosków od mieszkańców i Radnych Dzielnicy, uzgodnień z zarządcami 

nieruchomości, powiadamiania lub wnioskowania do odpowiednich służb, władz i zarządców w 

sprawie poprawy oznakowania i bezpieczeństwa w ruchu drogowym  na terenie Dzielnicy 

Piecki – Migowo.”. Następuje głosowanie nad uchwałą. 18 osób głosowało za, uchwała 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.3 

Andrzej Ciesielski rozpoczął referowanie wniosków do Budżetu Miasta Gdańska na rok 2012 : 

 Uzupełnienie oświetlenia ul. Morenowe Wzgórze oraz wykonanie pasu 

postojowego wzdłuż w/w ulicy 

 Ul. Piecewska – naprawa chodników, wymiana nawierzchni i wykonanie 

miejsc postojowych przy przychodni – „Morena” 



 Postawienie oświetlonych wiat przystankowych wzdłuż ulicy Myśliwskiej 

– 3 sztuki oraz pojemniki na odpady przy wiatach 

 Wyniesienie przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu Bulońska-

Budapesztańska i Bulońska-Powstania Styczniowego 

 Wymiana nawierzchni pasa drogowego wzdłuż ulic – Jaśkowa Dolina i 

Wileńska od ul. Piecewskiej do Myczkowskiego 

 Wymiana nawierzchni ul. Rakoczego odcinku od ul. Wyrobka do 

skrzyżowania z ul. Jaśkowa Dolina (obu jezdni) oraz z objęciem 

skrzyżowania z ulicą Bulońska do skrzyżowania z ul. Marusarzówny po 

obydwu stronach jezdni  

Przedstawione wnioski zostały podjęte w uchwale. Uchwała podjęta jednogłośnie,  18 

osób głosowało za. 

 

Ad.4 

Trwa dyskusja w sprawie  przeznaczenia środków finansowych. Wnioski przedstawia 

przewodnicząca komisji Strategii i Budżetu. Wnioski zostały przygotowane w formie 

uchwały, zatem Piotr Wysocki proponuje odczytanie ich kolejno i ewentualna 

dyskusja nad punktem lub przegłosowanie danego punktu. 

1. Obsługa internetowa – Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Kwota 5000 4000 zł. 

Wnioskujący Piotr Wysocki przedstawił orientacyjne koszty obsługi 

internetowej w skład której wchodzi opłata za domenę, hosting, projekt i 

obsługa strony internetowej oraz obsługo kont internetowych. Wnioskujący 

poinformował, iż w kwocie ujęta jest rezerwa, z której postanowił zrezygnować 

zmieniając wnioskowaną kwotę na 4000 zł. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 18 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

2. Opłata wkładki do gazety lokalnej – zmiana kwoty z 2 tysięcy do 1 tysiąca. 7 

osób głosowało za, 9 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Punkt zostaje 

skreślony. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 7 głosów za, 9 przeciw, 2 

wstrzymujących się. Pozycja została skreślona. 



 

3. Organizacja Festynu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Kwota – 3.000,00 zł  
 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 12 głosów za, 0 przeciw, 6 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

4.  Współorganizacja: wieczerzy wigilijnej dla ubogich i samotnych  
 
Kwota – 4.000,00 zł  
 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 18 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

5. Współorganizacja: Paczek świątecznych dla ubogich  
 
Kwota – 1.000,00 2000,00 zł  
 
W czasie dyskusji nad punktem wnioskujący zwiększył wnioskowaną kwotę do 
2000 zł. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 18 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

6. Wykup obiadów w stołówkach szkolnych dla 50 dzieci z ubogich rodzin 
(50x3,60złx25dnix4m-ce)  
 
Kwota – 18.000,00 zł  
 
W czasie dyskusji Rada wnioskuje o niepodawanie liczby obiadów oraz ilości dni 
przez jakie do końca roku będą wydawane pozostawiając je do oceny komisji 
szkolnych. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 18 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

7. Zakup 16 kpl. książek do pierwszej klasy dla ubogich dzieci  
 
Kwota – 2.100,00 2.600,00 zł  
 
W czasie dyskusji Rada wnioskuje o niepodawanie liczby kompletów 
podręczników pozostawiając je do oceny komisji szkolnych. Jednocześnie 
wnioskujący zwiększył wnioskowaną kwotę do wysokości 2600,00 zł. 
W czasie dyskusji tego punktu Radna Halina Wojnicz musiała opuścić obrady z 
przyczyn osobistych. W dalszej części uczestniczyło 17-ro Radnych. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 17 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została przyjęta. 

8. Wyjazd dzieci i młodzieży do Centrum Nauki "KOPERNIK" w Warszawie  
 
Kwota – 15.000,00 8.000,00zł 
 



Wnioskujący Florian Wojciechowski poinformował, że kwota 15.000 zł została 
mylnie zawyżona i zmienił wnioskowaną kwotę na 8.000,00 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 4 głosów za, 8 przeciw, 5 

wstrzymujących się. Pozycja została skreślona. 

 

9. Kompleksowa poprawa bezpieczeństwa w dzielnicy: oznakowania i malowanie 
- parkingów, przejść dla pieszych i osób poruszających się na wózkach itp.  
 
Kwota – 5.000,00 zł 

W czasie dyskusji Rada stwierdza, że punkt ten jest niemożliwy do realizacji 

ze względów prawnych. 

Pozycja zostaje poddana pod głosowanie. 0 głosów za, 17 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Pozycja została skreślona. 

 

Obrady III sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zostają przerwane, data dalszego ciągu 

obrad została wyznaczona na dzień 28 czerwca 2011 r. 

 

Protokołowała Beata Jankowiak – Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

 

Przewodniczący Rady 

Piotr Wysocki 


